
1 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z rokovania 16. zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej 
časti Bratislava-Petržalka konaného dňa 27.08.2024 

 
v obradnej sieni CC Centra, Jiráskova 5, Bratislava. 

 
 
Začiatok rokovania: 16:05 hod. 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: Richard Vilkus, Peter Lošonský, Lenka Milincká, Alica Hájková, Iveta 
Jančoková, Jozef Vydra, Michala Kozáková 
 
Otvorenie zasadnutia: 

16. zasadnutie miestneho zastupiteľstva otvoril vicestarosta Ján Karman. Zasadnutie sa 
konalo prezenčnou formou v obradnej sieni CC Centra, Jiráskova 5, Bratislava. 
Vicestarosta skonštatoval, že pri nadpolovičnej väčšine (22 prítomných z počtu 35) je Miestne 
zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 
 
Počet poslancov sa počas rokovania priebežne menil.  
 
Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o programe tak, ako ho poslanci obdržali v pozvánkach. 
 
 
Schválenie programu: 

Rokovanie o tomto bode otvoril vicestarosta. Hlasovanie o programe tak, ako bol predložený. 
 
Hlasovanie: prítomných 23, za 22, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 1  – program rokovania bol 

schválený. 
(Poslankyňa Ondrejkovič mala technické problémy, hlasovala by za). 

 
 
Návrh na zmenu programu: 

Poslankyňa Pätoprstá navrhla zaradiť bod č. 3 Ochrana Pečnianskeho lesa – stanovisko k 
dovolaniu na súde. 
 
Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 

 

 

Poslanec Vetrák navrhol zaradiť bod č. 4 Rôzne. 
 

Hlasovanie: prítomných 25, za 14, proti 1, zdržal sa 10, nehlasoval 0  – návrh nebol 
schválený. 

 

 

Návrhová komisia: 

p. Viera Némethová, 
p. Marek Tydor, 
p. Juraj Valocsay. 
 
Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0  – návrh bol schválený. 
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Overovatelia zápisnice: 

p. Vladimír Weber, 
p. Pavol Peceň. 
 

Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 1 
Návrh na úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 
Materiál predstavil pán vicestarosta. Z dôvodu potreby zvýšenia kapitálových výdavkov na rok 
2024 navrhujeme nasledovnú úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka. Návrh 
úpravy rozpočtu je zostavený ako vyrovnaný, príjmy a výdavky mestskej časti zvyšujeme o 4 
688 659 eur. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslanec Vetrák ďakuje klubom, že sa dohodli na riešení rozpočtu, zmeny sú pozitívne a myslí 
si, že keď sa podaria, tak to všetci ocenia. Mrzí ho však, že nedošlo k spresneniu prvej sumy. 
Ako nezaradení poslanci mali požiadavku, že ak ostane suma na poslanecké priority, rozdelia 
sa rovným dielom – avšak to tak vôbec nie je, nerovnosť je vo vzťahu k nezaradeným 
poslancom. 
Ďalej poslanec Vetrák požiadal pri realizácii oválu na Pankúchovej ul., aby sa spolupracovalo 
so zástupcami petičného výboru, ktorí požadovali postavenie ihriska. Treba podľa neho zvážiť, 
či by to celé ihrisko nemalo byť písané na úrad, mala by to byť vec, ktorú má riešiť úrad, nie 
že si to bude prisvojovať a bude mať pod palcom jedna skupina zastupiteľstva. 
 
Poslanec Klimovský nevníma svoj podiel poslaneckej priority ako podiel, ktorým disponuje vo 
vlastný prospech a v prospech voličov, ktorí zaňho hlasovali, ale vníma to pre Petržalku ako 
celok. Ak bude zmysluplný projekt, chce ho podporiť bez ohľadu na to, aký poslanec s tým 
príde. 
 
Starosta dodal, že tam má byť postavený iba tartanový okruh – vnútri v ovále je ešte miesto 
na vznik športovísk, avšak ak sa podarí získať externé prostriedky, budú sa môcť využiť aj na 
iný projekt. 
 

Hlasovanie: prítomných 25, za 24, proti 0, zdržal sa 1, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
 
 
K bodu č. 2 
Návrh na prenájom časti objektu bývalej materskej školy Fedinova 7, Bratislava, 
súpisné číslo 1129, pre žiadateľa Miestna knižnica Petržalka, IČO: 00260355, ako prípad 
hodný osobitného zreteľa 
Materiál predstavil pán vicestarosta. Materiál predstavuje ako prípad hodný osobitného zreteľa 
nájom nebytových priestorov nachádzajúcich sa na I. a II. nadzemnom podlaží v objekte 
bývalej materskej školy Fedinova 7, pre žiadateľa Miestna knižnica Petržalka, za cenu 1 euro 
za celý predmet nájmu za rok, za účelom podania žiadosti o poskytnutie finančnej dotácie zo 
strany Fondu na podporu umenia, vybudovania pobočky a zároveň sídla knižnice v predmete 
nájmu a ich následnej prevádzky, na dobu určitú od 01.09.2024 do 31.12.2030. 
 
Rozprava k tomuto bodu nebola, následne sa prešlo k hlasovaniu. 

 
Hlasovanie: prítomných 24, za 24, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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K bodu č. 3 
Ochrana Pečnianskeho lesa – stanovisko k dovolaniu na súde 
Materiál predstavila poslankyňa Pätoprstá. Návrh uznesenia znie, že zastupiteľstvo MČ 
Bratislava-Petržalka žiada LESY Slovenskej republiky, štátny podnik, aby podali v zákonnej 
lehote dovolanie, ktoré sa týka konania vo veci nehnuteľností v katastrálnom území Petržalka. 
Všetky tieto nehnuteľnosti sú lesnými pozemkami a sú súčasťou Chráneného vtáčieho územia 
Dunajské Luhy, ako aj územia európskeho významu. Bratislavská vodárenská spoločnosť sa 
ku kauze zámeny 24 hektárov pozemkov v Pečnianskom lese za približne rovnako veľké 
pozemky v Šiatorskej Bukovinke (okres LC) ozývala v júni 2008 od počiatku a opakovane 
upozorňovala kompetentné orgány, že uvedené pozemky sa nachádzajú súčasne v OP II. st. 
VZ Pečniansky les, ktorý je významným vodárenským zdrojom pre centrálnu časť Bratislavy. 
Lesy v tomto území plnia zároveň aj ochrannú funkciu, pričom rozhodnutie o určení 
ochranných pásiem VZ Pečniansky les zakazuje v predmetnom území v záujme ochrany VZ 
okrem iného akúkoľvek nežiadúcu činnosť, vrátane výstavby. Okrem toho je Pečniansky les 
významným prírodným celkom, ktorý požíva status ochrany prírody ako chránený areál s 2., 
3. a 4. stupňom ochrany a je súčasťou územia európskeho významu Bratislavské luhy a 
predstavuje časť súvislých lužných lesov medzi Bratislavou a Viedňou. 
Predmetom ochrany v Území európskeho významu Bratislavské luhy sú okrem iného lužné 
dubovo-brestovo-jaseňové lesy okolo nížinných riek a lužné vŕbovo-topoľové a jelšové lesy. 
Chránené vtáčie územie Dunajské luhy bolo vyhlásené na účel zabezpečenia priaznivého 
stavu biotopov, druhov vtákov európskeho významu a biotopov sťahovavých druhov vtákov. 
 
Vzhľadom na opísanú mimoriadnu hodnotu Pečnianskeho lesa z hľadiska záujmov ochrany 
prírody je verejným záujmom, aby pozemky, ktoré sú predmetom tohto konania, zostali vo 
vlastníctve Slovenskej republiky, keďže povinnosť štátu dbať o šetrné využívanie prírodných 
zdrojov o ekologickú rovnováhu a o účinnú starostlivosť o životné prostredie, vyplýva priamo 
z čl. 44 ods.4 Ústavy Slovenskej republiky. 
 
Následne sa prešlo k rozprave. 
 
Rozprava: 
Poslanec Sarlós je znepokojený touto kauzou, uznesenie rozhodne podporí. 
 
Poslanec Vetrák je rád, že sa tohto poslankyňa Pätoprstá ujala. Poslanca zaujíma, či 
viceprimátorka Bratislavy má informácie o tom, z akého dôvodu budú podávať Lesy SR 
dovolanie, čo je konkrétny dôvod dovolania a akým spôsobom by sa dovolanie malo podávať. 
 
Poslankyňa Kratochvílová uviedla, že v článku v Denníku N sú popísané kroky v mene mesta 
Bratislavy, ktoré robil pán Mrva ako námestník pre živ. prostredie. Chce potvrdiť, že im na tom 
záleží a chcú aby to dopadlo dobre, presne tak ako je uvedené v materiáli a v príhovore pani 
poslankyne Pätoprstej.  
 
Poslankyňa Pätoprstá uviedla, že dovolanie je dôležité pre ďalšie legislatívne postupy. Štátne 
lesy SR musia podať dovolanie – nemôžu to urobiť MČ, ale je dôležité vyvinúť tlak a pokiaľ sa 
tak nestane, budeme mať pozemky Štátnych lesov SR zapísané na katastri pod vlastníctvom 
súkromných osôb. 
 
Diskusia k tomuto bodu bola obšírna, zapojili sa do nej viacerí poslanci, ktorí chápu to, že 
Štátne lesy SR nemôžu donútiť k tomu ako zdôvodnia dovolanie, vedia ich však vyzvať a 
vyvinúť spoločenský tlak, materiál však podporia. 
 

Hlasovanie: prítomných 25, za 25, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 – návrh bol schválený. 
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Následne vicestarosta Ján Karman zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 
 
Koniec rokovania: 17:09 hod. 
 
 
 
 
 
 

_________________________________ 
Ing. Ján Hrčka 

starosta 
 
 
 
 

 
___________________________________ 

Ing. Matúš Súlovec 
zástupca prednostu 

 
 
 
 
 

_____________________________                   _____________________________ 
                  Mgr. Vladimír Weber                                                  Pavol Peceň 
 

 
 
 
 
Pripravila:                     ___________________________________ 
                                                   Mgr. Dominika Lieskovcová 


